
DRUŻYNA:
OSTATNIE

BEZPOŚREDNIE
STARCIA

NAJWIĘCEJ
PUNKTÓW W LIDZE

BILANS SPOTKAŃ
LIGOWYCH

MIEJSCE W TABELI
NAJWIĘKSZE

SUKCESY

 Elin Gustavsson
(195pkt)

7 zwycięstw 
5 porażek

6.

1x Mistrzostwo Polski
1x Puchar Polski
1x Superpuchar   

Polski

 Agnieszka
Skobel

(197pkt)

6 zwycięstwa
7 porażek 7. 1x Mistrzostwo Polski

3-2 dla Poznania

65-71
69-75
50-79
92-68
67-58

SKARB KIBICA

AKADEMICKIE
DERBY

MISTRZ POLSKI

STYCZE� 2024 AZS UMCS LUBLIN 

Drogi Kibicu,

Witamy Cię na domowym spotkaniu w Orlen Basket
Lidze  Kobiet. W swoich rękach trzymasz najnowsze
wydanie naszego Skarbu Kibica. Znajdziesz  tu
statystyki, ciekawe rozmowy oraz najpotrzebniejsze
informacje przed meczem. Mamy nadzieję, że miło
spędzisz z nami czas!

12/2024

POLSKI CUKIER AZS UMCS LUBLIN VS ENEA AZS POLITECHNIKA POZNA�



DOŚWIADCZENIE EUROLIGOWE
ZAPROCENTUJE W TYCH KLUCZOWYCH
MECZACH

SKARB KIBICA AZS UMCS LUBLIN 

2023 rok na zawsze pozostanie w naszej pamięci.
Mistrzostwo Polski, Superpuchar Polski. Z
perspektywy czasu jak się wraca do tych wspomnień?
Na pewno bardzo dobrze. Pierwsze mistrzostwo Polski

i pierwszy Superpuchar w historii Lublina. Myślę, że

było to niezapomniane przeżycie dla nas wszystkich.

Bardzo miło się wraca do tych chwil.

Nagrodą za tę ciężko pracę jest możliwość gry w
Eurolidze. Przed sezonem mówił trener, że
przystępujecie do tych rozgrywek bez większych
oczekiwań, a liczy się nabycie nowego doświadczenia.
Jest ono już w jakimś stopniu przekładane na
rozgrywki ligowe?
Myślę, że jeszcze nie, ale będzie dało się zobaczyć

różnicę, gdy zakończymy rozgrywki Euroligowe. Zespół

będzie mógł troszeczkę bardziej skupić się na pracy.

Od początku tego sezonu gramy tak naprawdę co trzy

dni i na tę pracę nie ma za dużo czasu. W tych

meczach kluczowych typu play-offy to wszystko

zaprocentuje.

Dla Pana to kolejny sezon w europejskich pucharach.
W Lublinie jednak po raz pierwszy w Eurolidze.
Tak, choć byłem trenerem w Eurolidze jeszcze w

Krakowie. Wiadomo, że zespół zupełnie inaczej się

przygotowuje do pracy, do grania. Co innego jest w

EuroCupie, gdzie jest tych spotkań zdecydowanie

mniej. Tutaj w Eurolidze jest to 14 spotkań pewnych i

jest to cel każdego zespołu, szczególnie takiego, który

ma gdzieś tam węższą rotację. Chce się dotrwać do

końca rozgrywek pucharowych, wyciągnąć z nich jak

najwięcej. Te plony, mam nadzieję, będą zbierane po

zakończeniu rywalizacji. W tej chwili jest ciężko,

pojawiły się kontuzje. Poziom Euroligi jest

zdecydowanie wyższy niż EuroCupu. Zaangażowanie

drużyny też musi być większe, żeby się tam jak

najlepiej zaprezentować. To wszystko kosztuje zespół

bardzo dużo. Czekamy na zakończenie Euroligi i

będziemy wtedy mieli miesiąc na przygotowanie się do

play-offów.

Po pierwszej rundzie sezonu na krajowym podwórku
pozostaje niedosyt. Jak się trener zapatruje na rundę
rewanżową, gdy zakończy się już faza grupowa
Euroligi?
Na pewno chcemy zaprezentować się lepiej. Pierwsza

runda nie była jakaś wybitna w naszym wykonaniu,

pojawiły się porażki. My jako sztab byliśmy na to

przygotowani. Tak naprawdę, gdybyśmy porównali

pierwszą rundę z tą z zeszłego roku, to jest tylko jedno

zwycięstwo różnicy. W tamtym roku mieliśmy bilans 

6-4, a teraz było to 5-5. Wielkiej różnicy nie ma, ale

chcemy grać zdecydowanie lepiej.

Porównując z zeszłorocznymi zmaganiami wyraźnie
widać także, że poziom ligi stał się bardziej
wyrównany.
Ze względu na przepis, gdzie muszą być dwie Polki na

parkiecie, ten poziom się troszeczkę wyrównał.

Zespoły, które walczą o play-offy i o udział w czwórce

też wzmocniły swoje składy. Przez to ta liga jest

zdecydowanie bardziej wyrównana niż w zeszłym roku.

Waszym celem jest każdy kolejny mecz, a najbliższy
cel brzmi Poznań. Co trener może powiedzieć o tym
zespole?
To jest niewygodny dla nas zespół. Od dwóch sezonów

przeżywamy katusze w meczach z Poznaniem. Dużo

gry jeden na jeden, dużo biegania do szybkiego ataku i

rzutów za trzy punkty. Na to musimy być gotowi. Pod

względem teoretycznym będziemy przygotowani, ale

zobaczymy, jak to się przełoży na sam mecz.

ROZMOWA z Krzysztofem
Szewczykiem, trenerem Polskiego
Cukru AZS UMCS Lublin



PRZY KASACH

DVTK HUN-THERM, 10.01.2024 R. GODZ 18:00

HALA MOSIR, AL. ZYGMUNTOWSKIE 4

WSPIERAJĄ NAS: 

PRZYJDŹ  NA NASTĘPNY MECZ!

zagraj w kółko i krzyżyk z kibicem obok! :)CZAS NA PRZERWĘ...

WPADNIJ DO NASZEGO SKLEPIKU KIBICA!

Koszulki,

Szaliki,

Czapki,

Bluzy,

Breloczki,

Witamy wszystk ich sympatyków
koszykówki w Nowym Roku. Przed
nami bardzo ważne spotkanie                     
z  Poznaniem i  raczej  nikogo
szczególnie mocno nie trzeba
namawiać do głośnego dopingu.
Poprowadźmy wspólnie drużynę do
kolejnego zwycięstwa. 
Najbl iższe plany wyjazdowe: 
14.01 udajemy s ię wspólnie do
Torunia. Kolejny wyjazd to początek
lutego i  Puchar Polsk i  w Sosnowcu.
Przed sezonem odwiedzi l i śmy
wspólnie ten nowy piękny obiekt by
cieszyć s ię ze zwycięstwa w Super-
Pucharze Polsk i .  

Wierzymy, że i  tym razem hala     
w Sosnowcu okaże s ię dla nas
szczęśl iwa. Wszystk ich mocno
zapraszamy na wspólny wyjazd. O
szczegółach i  kolejnych wyjazdach
będziemy informować u s iebie na
prof i lu na FB oraz     
w nadchodzących skarbach
kibica. 
A dziś  wszyscy razem po
Zwycięstwo. 

Kto wygra mecz? Lubl in!! !  

“WIADOMOŚCI SPOD ZEGARA”
RUBRYKA STOWARZYSZENIA KLUBU KIBICA BIAŁO-ZIELONI
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Chcesz się zareklamować? 
napisz do nas: redakcja@azs.umcs.pl

biuro@azs.umcs.pl
azs.umcs.pl

DOŁĄCZ DO AKADEMII AZS UMCS LUBLIN!M Ł O D Y
F A N I E !

AKADEMIA SIATKÓWKI AZS UMCS 

LEKKA ATLETYKA KOSZYKÓWKA PŁYWANIE SIATKÓWKA TENIS STOŁOWY

m.lipiec@azs.umcs.pl,602 379 283

SKLEPAZSUMCS.PL

Langiewicza 22
20-035 Lublin


